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Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 23 marca 2023 
roku pod przewodnictwem p. Waldemara Pałysa – 
Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 23 marca 2023 r. wzięło udział 5 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na 
odległość. 
(Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Skarbnik Miasta - p. Anna Wilczyńska. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie 
protokołu  
z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2023 r. 
4. Sprawy różne. 

Ad 1 

Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad oraz zatwierdzenie 
protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia 
Komisji. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany 
porządek obrad, który został przyjęty bez uwag. Protokół z poprzedniego posiedzenia 
Komisji również został przyjęty bez uwag. 

Ad 2 
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zaproponował, aby stanowisko 
Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej objął Radny p. Jarosław Konieczko. 

Radny p. Jarosław Konieczko wyraził zgodę na kandydowanie na stanowisko 
Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z powyższym poddał 
pod głosowanie kandydaturę p. Jarosława Konieczko na Wiceprzewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała kandydaturę p. Jarosława Konieczko  

na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 



Ad 3  

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2023 r. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys przedstawił projekt  planu  pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2023 r. Zaznaczył, że Komisja może również zajmować się 
sprawami kierowanymi do Rady Miasta. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys stwierdził, komisja przyjęła plan 
pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. 

Plan Pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2023 rok 

L.p. Termin Tematyka 

1 I kwartał - styczeń, luty, marzec 
 

1).Przyjęcie planu pracy Komisji na 2023 
r. 

2 
 

II kwartał - kwiecień, maj, czerwiec 
 

1).Sprawozdanie z wykonania budżetu 
Miasta za 2022 rok, w tym 
wypracowanie wniosku w/s absolutorium 
dla Burmistrza Miasta. 
2).Rozpatrzenie raportu o stanie miasta 

3 III kwartał - lipiec, sierpień, wrzesień  
 

1).Informacja o realizacji budżetu miasta 
za okres 6 m-cy 2023 r. 
 

4 IV kwartał - październik, listopad, 
grudzień 
 

1). Analiza projektu budżetu miasta na 
2024 r.  

5 

 

Termin stały 1).Rozpatrzenie i opiniowanie spraw 
kierowanych do Komisji. 
2).Rozpatrzenie i opiniowanie 
materiałów na sesję Rady Miasta dot. 
zmiany uchwały budżetowej i WPF. 
 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys nawiązał do zmian w uchwałach 
dotyczących budżetu miasta. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska szczegółowo omówiła zmiany w 
uchwałach, które dotyczyły zwiększenia planu dochodów miasta, planu wydatków 
oraz planu wydatków majątkowych a także zwiększenia przychodów miasta. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy omówiona przez 
Skarbnik Miasta kara pieniężna nałożona na miasto przez Mazowiecki Inspektorat 
Ochrony Środowiska jest skutkiem braku segregacji śmieci w mieście. 

Skarbnik Miasta potwierdziła, iż kara została nałożona ze względu na zbyt mały 
wskaźnik segregacji śmieci w mieście w 2020 r. 

Radny p. Mieczysław Szymalski poruszył temat zaciągniętego przez Miasto 
kredytu. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o oprocentowaniu, 
wysokości kredytu oraz zaznaczyła fakt iż uchwała dot. kredytu jest potrzebna po to, 



aby uruchomić przetarg na przyszłe inwestycje. Skarbnik Miasta poinformowała także 
o planowanych modernizacjach obiektów zabytkowych w mieście, zaznaczając że na 
wszystkie inwestycje miasto otrzymało dofinansowanie z Mazowieckiego Instrumentu 
Wsparcia i Zachowania Miejsc Pamięci Narodowej oraz z Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków. Skarbnik Miasta poinformowała również, iż do uchwały 
dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2038 zostanie 
wprowadzona autopoprawka. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy nie pojawiają się 
przeszkody przy budowie nowego budynku szkoły przy ul. Partyzantów. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że budowa nowego 
budynku szkoły przebiega według założonego planu pracy. 

Ad 4 

Sprawy różne. 

Brak głosów w dyskusji. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji  

Waldemar Pałys 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – pomoc administracyjna stażystka.  


